
 
 
 
 
Beste collega’s, 
  
Na een lange en soms moeizame weg in de onderhandelingen met het FAVV en de sector, kunnen 
we eindelijk melden dat VeDa heeft besloten om de PAX VETERINARIA te ondertekenen. Dit 
akkoord was cruciaal om de langverwachte loonsverhoging voor alle dierenartsen die voor het 
FAVV werken, veilig te stellen. 
  
De onderhandelingen waren stevig, mede dankzij jullie steun en bereidheid tot actie, waarvoor we 
nogmaals onze dank willen uitspreken. Het resultaat is een substantiële loonsverhoging, die 
volgens de huidige afspraken op 1 januari 2025 in werking zal treden. Hoewel er tijdens de 
gesprekken vanuit de sector enkele bijkomende punten werden aangevoerd waar we het niet mee 
eens waren, hebben we dankzij harde garanties van het FAVV en het kabinet van de minister de 
zekerheid gekregen dat de verhogingen volgens plan zullen doorgaan. 
  
Een bijzonder woord van dank gaat naar de werkgroep BMO, die zich onvermoeibaar heeft ingezet 
en hard heeft gevochten om absolute zekerheid te krijgen over de startdatum van deze 
loonsverhoging. Dankzij hun volharding hebben we nu de garantie dat de verhoging ingaat op 1 
januari 2025, ongeacht mogelijke vertragingen of externe factoren zoals de inwerkingtreding van 
andere KB's. Hun vastberadenheid in de onderhandelingen heeft ons in staat gesteld dit resultaat 
te behalen. 
  
Hoewel we uiteraard hopen dat alle partijen zich aan hun woord zullen houden, en dat er geen 
sprake zal zijn van overmacht, vertrouwen we op de gemaakte afspraken en garanties. 
  
Met de ondertekening van de PAX VETERINARIA willen we jullie deze zekerheid bieden en 
vooruitkijken naar een toekomst waarin de inspanningen van dierenartsen naar waarde worden 
geschat. 
  
Met vriendelijke groeten, 
Het bestuur van VeDa 
 


